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Justerarnas signatur                                                                                  Utdragsbestyrkande  

 

§ 3 

Säkerställandet av finskspråkiga barns behov av förskoleverksamhet på finska 

Svar på skrivelse från S, MP och V 

 

BESLUT 

Nämnden beslutar att återremittera ärendet. Nämnden är tveksam till placeringen i 

Sköndal. Barnen och föräldrarna kommer från hela stadsdelsnämndens område, då är 

detta inte centralt. Det är inte heller så goda kommunikationer från Sköndal till hela 

området. Förvaltningen får i uppdrag att undersöka alternativ placering t ex i, vid f d 

Farsta gymnasium. 

 

Ärendet 

I en skrivelse till stadsdelsnämnden har socialdemokraterna, miljöpartiet och 

vänsterpartiet föreslagit att förvaltningen ska få i uppdrag att kartlägga förutsättningar att 

erbjuda finsk förskoleverksamhet i Farsta eller i närliggande stadsdelsområden. 

 

Förvaltningen har ett sedan tidigare etablerat samarbete med Enskede-Årsta-Vantör och 

Skarpnäck om uppdraget att erbjuda verksamheter på finska för sverigefinska 

medborgare. Under hösten kommer förvaltningen att undersöka om det finns tillräckligt 

stor efterfrågan för att öppna en finsk förskoleverksamhet. 

 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 2014-09-01. 

Dnr 1.6-418/2014 

 

Förslag till beslut 

Vice ordföranden Gunnar Sandell m fl (S), Mariana Moreira Duarte m fl (MP) och Lars 

Bäck (V) yrkade att nämnden skulle återremittera ärendet med uppdrag till förvaltningen 

att undersöka alternativ placering för finskspråkig förskoleverksamhet. I detta instämde 

ordföranden Lars Jilmstad m fl (M) och Vladan Bošković (FP). 

 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade enligt yrkande från samtliga partier. 

 

 

 
  


